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Voetbalvereniging de Blokkers 
 

 
Jaarverslag secretaris over het seizoen 2021-2022 
 
 
Aftrap 

Bij het schrijven van een jaarverslag als dit, valt op dat er elk jaar weer zoveel gebeurt op de 
club. En dat met allemaal vrijwilligers die dit naast hun gewone werk doen. Er gaan af en toe 
dingen fout, maar heel veel dingen gaan elk jaar weer een stapje beter dan het jaar ervoor. 

Ook op deze plek wil ik namens het volledige bestuur iedereen hiervoor bedanken. Met 
zoveel actieve vrijwilligers is het niet te doen om ze allemaal te noemen. Sterker: een 
opsomming van alle functies is al een hele lijst. Maar het bestuur is trots op alle mensen die - 
vaak elke week - op de club zijn en alles elke week maar weer draaiende houden! 

 

Club en complex 

Het seizoen 2021-2022 begon gelukkig zonder corona-beperkingen, tenminste ten aanzien 
van het voetbal. Alle wedstrijden konden weer doorgaan, toeschouwers mochten weer 
kijken, maar de kantine moest nog wel rekening houden met allerlei beperkingen. Eerst 
moest 1,5 meter afstand gehouden worden, later was er alleen toegang met QR-codes. We 
moeten zeggen dat 99% van alle ouders en spelers zich hier uiterst keurig aan gehouden 
hebben en dat zelfs het controleren in de gang vooral positieve reacties opleverden. 

In één van de eerste weken van het seizoen was er een bijeenkomst, vanuit de KNVB, met de 
besturen van alle Hoornse voetbalverenigingen. Daarbij kreeg De Blokkers een beeldje ter 
viering van ons 90-jarig bestaan. Deze staat trots in de bestuurskamer. 

In de loop van het seizoen is de kantine -noodgedwongen- aangepast. De brandslang was 
namelijk niet goed bereikbaar en dus moest snel besloten worden om het hokje van De 
Kneed te slopen en haar de bespreekkamer te geven. Een tijdelijke en noodzakelijke 
oplossing, die wel betekende dat de bespreekkamer tijdelijk niet beschikbaar was. Inmiddels 
is dat wel weer het geval. 

In het najaar trok er een forse storm over het complex en dat leverde schade op: een aantal 
hekken was scheef komen te staan en met vereende krachten en het plaatsen van veel 
schoren is dat inmiddels verholpen. 

In januari hadden we onze bonnen-actie en kregen alle vrijwilligers een Intratuin-bon 
namens De Blokkers. Een mooi gebaar voor al het werk dat de vrijwilligers in de club 
stoppen. 
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Ook waren inmiddels al meerdere acties opgestart ter verbetering van de club: 

• Ruud en Nico hebben, gesteund door het bestuur, al veel werk gestopt in het vergroten 
van het scheidsrechterskorps. We zijn er nog niet, maar het gaat absoluut de goede kant 
op. 

• De Jeugdcommissie opperde het idee voor een kledingtas voor alle jeugdteams, dus niet 
alleen de selectieteams. Een goed idee en het vergroot de verbondenheid van onze club 
met sponsor Intratuin. 

• Er is een start gemaakt met het peutervoetbal, waardoor ook de kleinste jeugd in 
aanraking kan komen met het georganiseerd voetballen. 

• De vrijwilligersbijdrage is in een nieuwe opzet gegoten, met veel dank aan Sander 
Schouten en Dicky de Rooij, hetgeen vanaf het seizoen 2022-2023 zijn beslag zal krijgen. 

Een ander project dat dit jaar anders én beter is aangepakt is de Grote Clubactie. Met dank 
aan de enorme inzet van met name de jeugdleden werd in totaal ca. 9.600 euro bij elkaar 
gespaard. Dit geld is opzijgezet om hier de keeperskooi mee te verbeteren. Onze enorme 
dank naar de jeugdleden hiervoor én naar de organisatoren ervan. 

Tijdens de opruimdagen zijn de containers uitgeruimd en is de bestuurskamer weer 
toonbaar gemaakt. Er zijn nieuwe reclamedoeken achter het linkerdeel op het hoofdveld 
geplaatst. Bij het E-veld is een kraantje voor drinkwater geplaatst. De gele boarding langs de 
kantine is weer helemaal schoongemaakt. En zo zijn er nog veel meer kleine en grote 
aanpassingen gedaan op het complex. 

Vanaf maart golden er dan eindelijk helemaal geen corona-belemmeringen voor de kantine. 
Eigenlijk nog helemaal niet zo lang geleden, maar het lijkt wel zo. In maart was ook NL Doet 
en is Blokkers met maar liefst 150 jeugdleden naar AZ-Twente gegaan, ook met dank aan 
onze sponsor Staan. 

Vanaf april begonnen we toe te werken naar de toernooien. Eerst het schoolvoetbal, dat dit 
jaar voor het eerst bij ons op het complex gehouden werd, en in juni de Intratuin Blokkers 
jeugdtoernooien. Geweldig om te zien dat voor het eerst sinds het uitbreken van corona het 
complex weer helemaal volliep met vele honderden kinderen en begeleiders. En omdat het 
op alle toernooien ook nog eens mooi weer was, waren dit zonder meer geslaagde dagen. 

 

Het sportieve deel – deel 1 

Dan het voetbaljaar: Blokkers 1 had een zeer slechte start van het seizoen en wist in de 
eerste seizoenshelft nauwelijks punten te pakken. Rond de kerst stond het team dan ook ver 
achter op de rest. Eén van de redenen was de personele bezetting. Diverse oud-eerste-
spelers en spelers uit Zaterdag 1 en Onder-19 moesten noodgedwongen invallen om in ieder 
geval nog voldoende spelers op het veld te hebben staan. 

Omdat ook Zaterdag 1 steeds te weinig jongens had (en een deel van hen soms én zaterdag 
én zondag speelden) is in overleg besloten om Zaterdag 1 op te heffen en een deel van de 
spelers die dat wilden over te hevelen naar Blokkers 1. Uiteindelijk mocht ook dit niet baten 
en bleven de personele problemen aanhouden. Ook qua punten was het moeizaam en 
besloot hoofdtrainer Jamal Yahiaoui in maart de handdoek in de ring te gooien en te 
stoppen als hoofdtrainer. 
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Zijn positie werd tijdelijk ingenomen door Michel van der Meer en hij wist meteen in de 
eerste wedstrijd als hoofdcoach te winnen: 2-1 tegen SEW. Ondanks dat de selectie zeer 
smal bleef en ook in deze periode aanvulling nodig was vanuit andere teams, werden met 
veel inzet en teamgeest steeds meer punten bij elkaar gesprokkeld. Het gemiddeld aantal 
punten dat het eerste ná de trainerswissel behaalde zou zeker voldoende zijn geweest om 
gehandhaafd te blijven, maar helaas waren er vóór de wissel zo weinig punten behaald dat 
het eerste toch degradeerde. 

Desalniettemin wenst het bestuur nadrukkelijk de spelers die tot het einde bleven vechten 
te bedanken. Een moeilijke strijd, met een uitkomst die op een gegeven vast stond. Ook 
Michel van de Meer willen we hier expliciet bedanken voor zijn inzet. Het mocht dit seizoen 
simpelweg niet zo zijn. 

 

Het sportieve deel – deel 2 

Op dezelfde dag dat het 1e voor het eerst won, was ook de eerste “seniorendag”. Onder 
aanvoering van Tim Hommersen was er een leuke zondagmiddag georganiseerd, waren er 
diverse speciaalbieren en bleven veel senioren (en anderen) lekker nazitten. Een mooi 
initiatief dat navolging verdient. 

In het afgelopen seizoen hebben de andere teams (Blokkers 2, 3, 4 en 5, 35+ en O23) hun 
spel kunnen spelen. Het 5e en de O23 voor het eerst en beide teams wisten goed hun 
mannetje te staan. 

En ten aanzien van de jeugdteams geldt dat de verslaglegging hiervan in het verslag van de 
Jeugdcommissie te vinden is. 
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Hoofdbestuur 

Het bestuur van v.v. de Blokkers bestond bij aanvang van het seizoen uit de onderstaande 
personen en werd nauw ondersteund door Rob Tol vanuit de Jeugdcommissie: 

Joeri Hommersen Voorzitter 
Jeroen Jansen Secretaris 
Jacco Schutte       Penningmeester 
Kaj Bartele Kantinezaken 
Jan Bakker Meiden en Vrouwen 
Constantijn Schouten Technische zaken 
Jasper Verweij Communicatie 

 
 
Oktober 2022 
Jeroen Jansen 
secretaris v.v. De Blokkers 
 
 
 

 
 

 


